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STYREMØTE  

Referat 
Tid 7. september 2021  18.00-20.00   Sørumsand IF klubbanlegg 

Deltakere:   
Per Nygren, Elin Vikane, Tore Hauglie (referent), Bengt Haugnes, Malin Fuløp, 
Erna Muratovic, Stein Erik Østlie, Ida Olafsen, Jarle Rogndokken,  

 

Møte med Sørumsand Idrettsforening (SIF)  

   

 
Tonje Ordrerud, daglig leder i SIF, presenterte planer for nye anlegg på Sørumsand. 
 
Planlegger for (2024): 

• Ny kunstgressbane 

• Ny treflaters hall 

• Basishall (turn) 

• Svømmehall  

• Nytt klubbhus, treningsrom, møtefasiliteter og kafeteria 
 
Finansiering: Ligger inn i Temaplanen kap. 6.2 (Mindre kostnadskrevende anlegg) og kap. 
6.3 (Kostnadskrevende anlegg) Sørumsand idrettspark 
 
Hvem skal eie og hvem skal leie? SIF er åpne i spørsmålet, men kommunen ser seg nok i 
rollen som eier (i hvert fall svømmehallen.) 
 
Starte opp planleggingen (1 mill. er bevilget) og det nedsettes en arbeidsgruppe med 
representanter fra kommune n og idretten (SIF, LIR, turn og karate). Rambøll AS trolig 
inne i prosjekteringen.     
  

  
 
  

  

Sak 1 Godkjenning av tidligere referat 

Kommentarer: Det har ikke kommet innspill etter utsendelse av styrereferatet. Referatet bør derfor 
godkjennes og blir publisert på Idrettsrådets nettsider fortløpende.  

Vedtak:  Referatet fra forrige styremøte ble godkjent.  

  
  

 

Sak 2 Orienteringer  

Deltakelse i møter:  
 

• 23.08: Studietur med VIK, Idrettsforbundet mfl om samarbeid skole-idrett og 
anleggsutbygging i Askim, og i Sarpsborg «bua-opplegg» om utlån av utstyr og sist i 
Halden (Malin)  

• 26.08: Anleggsseminar i regi av Asker Idrettsråd og Viken Idrettskrets (Per/Jarle) 

• 27.08: Anleggsseminar i regi av Asker Idrettsråd og Viken Idrettskrets (Per/Jarle) 

• 27.08: Møte med Norsk ishockeyforbund i forbindelse med Fribergjordet (Per). 
  

Annet:  
  

Vedtak:  Orienteringene ble tatt til etterretning,  
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Sak 3 Avholde møte med idrettslagene 

Diskusjon   

Det skal avholdes et møte med idrettslagene. Følgende punkter bør diskuteres:  

• Tid/sted, tirsdag 26. oktober/egnet sted må undersøkes, primært fysisk   

• Innhold/tema – Erasmus+ (frafall og tilbakekomst til idretten), et tema om 
virksomheten til LIR og hva LIR jobber med, anlegg, Termaplanen mv  

• Plassering (digitalt/fysisk)  

• Arbeidsfordeling 

• Involvering av relevante samarbeidspartnere (VIK/Kommunen)? 
Ungdomsutvalget i VIK  

• Fordeling av roller  

Vedtak   
Punktene ble diskutert og delvis bestemt. Per, Elin og Wendell meisler ut et 
program.  

  

Sak 4 Arbeidsoppgaver i Styret 
Tidligere tildelte arbeidsoppgaver gjennomgås 

Diskusjon   

Forrige styremøte gikk vi raskt inn på tidligere sammensetning av teamene i 
styret. Det er fint for Per og Wendell med en gjennomgang av hvordan de ulike 
teamene har arbeidet tidligere (fastsatt møteintervall eller i forkant av aktuelle 
problemstillinger som angår deres team). Dette er for å sikre en fornuftig 
fordeling av arbeidsoppgaver på medlemmene i styret, og sikre at idrettsrådets 
oppgaver blir utført.  

Vedtak   

Tidligere arbeidsoppgaver fortsetter med noe forandringer til neste styremøte 
hvor vi gjennomgår oppgaver og erfaringer/tilbakemeldinger i dagens møte 
 
Anleggsteam: Per, Jarle, Bengt, Roald 
Økonomiteam: Elin, Stein Erik, Erna, Jarle, Bengt 
Tildelingsteam: Bengt, Ida, Jarle, Roald 
Aktive lokalsamfunn: Per, Malin, Erna, Ida 
Erasmus+: Elin, Ida,  
 
Daglig leder involveres i samtlige team.  
 
Teamene berammer møter etter behov. 
  

 

 

Sak 5    Erasmus+ 
  

Diskusjon   
Wendell har fått plass på et kurs som er aktuelt for prosjektet gjennom Erasmus+  
som avholdes i Oslo 11-15. oktober. Hensiktsmessig bruk av tid eller har vi andre 
oppgaver i området som bør prioriteres?  

Vedtak   
Orienteringen ble tatt til følge. Elin, Ida og Wendell tar en prat om 
prosjektarbeidet. Gruppen holder styret løpende oppdatert om fremdriften.  

  

Sak 6   Mulighetsstudiet på Fribergjordet 

Diskusjon   
Begge idrettslagene støttet forslaget som forelå innen opprinnelig frist 1. 
september. Forslaget var utarbeidet av Per i samarbeid med idrettslagene. 
Fristen er nå utsatt til 1. oktober. Per orienterte om status i høringsinnspillene. 

Vedtak   Orienteringen ble tatt til følge.  

  

Sak 6   Innspill til kommunebudsjett 

Diskusjon   Per har laget forslag til budsjettinnspill i samråd med Elin.  
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Vedtak    Orienteringen ble tatt til følge.   

 
 

Sak 7 Eventuelt 

Diskusjon    

Vedtak    Tas til orientering.  

 


